
Waar haalt u uw geld af?  (p.3) Maak kennis met Kevin (p.3)

Beste Buggenhoutenaar
We maken hierboven graag een 
balans op van wat er in 2022 beter 
kon en van wat er goed was. 
N-VA Buggenhout levert al enkele 
jaren oppositiewerk. Het was 
even aanpassen maar we werden 
er goed in. Dat is duidelijk. We 
verdedigen uw en onze punten met 
passie in de gemeenteraad. En er 
wordt naar ons geluisterd, ook al 

is dat soms met veel vertraging. 
Dat positieve en constructieve 
oppositiewerk doet mij deugd. De 
mondiale crisissen maakten litte-
kens. De budgettaire littekens bij 
de gemeente lijken mee te vallen. 
Toch valt het op dat de investe-
ringen vanuit de gemeente  laag 
zijn. Er is weinig initiatief. Bij onze 
verenigingen werden grotere 

littekens geslagen. Die zijn niet 
min. De verenigingen willen her-
leven maar ze hebben het moei-
lijk. Hun evenementen lopen stroef 
en zijn minder winstgevend. Kom 
dus buiten, engageer u en help 
hen door de moeilijke periode. 
Het leven is duur voor iedereen en 
verenigingen voelen dat dubbel 
zo hard. Toon uw warm hart 

voor hen want zij kruiden onze 
samenleving.

Thomas 
De Coster,

voorzitter 
N-VA 

Buggenhout

Beste dorpsgenoot, u verdient beter
Onze Buggenhoutse N-VA-afdeling zat in 2022 niet stil. 

We dienden in de gemeenteraad 47 bijkomende punten in en we 
konden heel wat zaken aankaarten. Zo was er de vraag naar een 
volwaardige keuken in zaal Orangerie in Opdorp, de aanpak van de 
leegstand in onze gemeente en vooral in de Kerkstraat, de gebrekkige 
infrastructuur van de lokale politie naast het gemeentehuis, de slechte 
toestand van de serviceflats van Seniorama I, de heraanleg van het 
Kerkplein in Opstal met een verlies aan parkeerplaatsen en de vraag 
naar een betere coördinatie en communicatie bij wegenwerken.

Legislatuur van stilstand
Het cd&v-gemeentebestuur beperkt zich tot het bestellen van 
dure studies maar doet er niets mee, zoals met de studie voor de 
heraanleg van de Kerkstraat. Het is de legislatuur van de stilstand. 
Ondanks het feit dat er financiële ruimte is, worden heel wat 
investeringen uitgesteld of afgevoerd: de renovatiewerken aan de 
polyvalente zaal en het schoolhuis van de basisschool in Opdorp, 

de heraanleg van de Mandekensstraat en het Hopveld, de renovatie 
van de pastorij en de heraanleg van de Kerkstraat en de Schoolstraat 
in Buggenhout centrum. Voor de ontsluiting van de site de Pit is 
er helemaal geen oplossing. Nochtans vereist de verkeerssituatie in 
onze schoolomgevingen dringende maatregelen.

Voor een nieuw initiatief buitenschoolse Opvang (IBO) in Opstal 
wou cd&v zelfs de bibliotheek in de Boekenschuur opofferen. 
Gelukkig stak de N-VA daar een stokje voor. Onze partij wil een 
volwaardige nieuwe IBO met behoud van de huidige bibliotheek. 
Met het cd&v-bestuur komt er in 2023 niet veel politieke beter-
schap aan. Voor de N-VA moet Buggenhout 
beter kunnen.

Wim Mommaers, 
fractievoorzitter N-VA Buggenhout
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Kort nieuws
    Ward Vranken werd op 23 januari 2023 verkozen tot          

penningmeester van het N-VA-arrondissement Dender en 
tot lid van de partijraad.                                                          
Meer info via ward.vranken@n-va.be 

    Het voorstel van N-VA Buggenhout om zaal Orangerie te 
Opdorp te voorzien van extra horeca-uitrusting wordt 
uitgevoerd in samenwerking met MOL Opdorp.

    Er is nieuw gemeentelijk infoblad. Dat wordt gedrukt op 
duurzaam papier en is iets groter. Ondanks de dubbele 
drukkosten wijzigde er niets aan de inhoud of lay-out. Dat is 
een gemiste kans gezien de aanzienlijke kostverhoging.

    De gemeente verkoopt een perceel grond te Leemputten. Het 
voorstel van de N-VA om de minimumprijs op te trekken 
van 15.000 euro tot 25.000 euro werd tot twee keer toe 
weggestemd door de meerderheidspartij. We betreuren de 
lage instelprijs omdat de meerwaarde voor de koper een 
veelvoud is en het ten slotte over gemeenschapsgrond en 
belastinggeld gaat.

    De gemeente organiseerde het nieuwjaarsfeest voor het 
gemeentepersoneel in Dendermonde. De N-VA houdt van 
feesten voor alle personeelsleden  maar liefst lokaal en dus in 
eigen gemeente.

    Er komt een toegankelijkheidspremie maar enkel voor het 
kernwinkelhart, de Kerkstraat. Het amendement van 
Tamara Bogaerts om alle Buggenhoutse ondernemers 
toegang te geven tot de premie werd niet weerhouden door 
de meerderheid. 

    Op aangeven van Jan Jacobs nodigt de gemeente alle 
Opstalse verenigen uit voor de opmaak van een                   
kermisprogramma Opstal 2023. Voor de N-VA blijft de 

plaatsing van een kermistent alvast een waardevolle investe-
ring.

    De gemeente keurde een nominatieve subsidie goed aan 
Ingobyi ten belope van 5.000 euro zonder dat de gemeentelijke 
raad voor ontwikkelingssamenwerking (GROS) daarover 
advies uitbracht. 

    Tweede verblijven, leegstaande woningen en verwaarloosde 
gebouwen worden belast. Het amendement van de N-VA om
leegstaande handelspanden als pop-up-winkel vrij te stellen 
wordt evenwel onderzocht.

    Er is nog geen nieuwe invulling bekend voor het beachvolley-
balterrein. De aanvraag voor padelterreinen werd geweigerd. 
Het is dus niet duidelijk of er ooit nog padelterreinen komen 
in Buggenhout. 

    Sylva Bogaerts stelde voor om een jeugddichter aan te stellen 
voor Buggenhout. Dat werd niet goedgekeurd wegens ‘geen 
prioriteit en geen tijd’. 

    Afvalintercommunale VERKO vernieuwt op korte termijn 
de containerparken. Op langere termijn komt er geen 
uitbreiding of vernieuwingen meer ter hoogte van de 
Bovendonkstraat omwille van plaatsgebrek. 

    De gemeente onderzoekt onder druk van de oppositie om de 
toekomstige indexaanpassingen van dagprijzen in het 
rusthuis en assistentiewoningen op te splitsen in ‘huurkos-
ten’ en ‘zorgkosten’. Momenteel worden dezelfde indexaties 
toegepast terwijl er een wezenlijk verschil zit in de kosten-
structuur.

    De dubbele rij wilgen te Genthof werd gerooid en wordt 
vervangen door een enkele bomenrij met lijsterbes, veldes, 
winterlinde en es. 

MOEDERDAGONTBIJT
op zondag 14 mei

Meer dan ooit hebben we nood aan mensen die durf én 
daadkracht tonen. Vlaams minister van Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele geeft alvast 
het goede voorbeeld. Of het nu gaat over onze identiteit, onze 
economie en onze toekomst: Diependaele durft … zaken te 
benoemen om ze aan te pakken en dus te verbeteren.

CC Belgica - Kerkstraat 24 - 9200 Dendermonde
Start om 20 uur

Een heerlijk ontbijtpakket aan huis geleverd of zelf op te halen
Pistolet – Koffi ekoek - Beleg (kaas, hesp, confi tuur, choco) – 
Yoghurt - Peperkoek – Eitje - Fruitsap

Volwassenen: 12 euro – Kinderen: 6 euro
Leveren/afhalen tussen 8 uur en 10.30 uur

Inschrijven voor 9 mei via ward.vranken@n-va.be

buggenhout@n-va.be
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Wie ben jij? 

Mijn naam is Kevin Van Hoorebeek en ik woon in de Brielstraat. Als kind kwam ik in contact 
met computers en die technische ingesteldheid heeft me al 32 jaar in de greep. Naast software 
programmeren hou ik ook van Aziatisch koken en reizen. Bovendien beoefen ik al zes jaar Taichi, 
een vorm van meditatie waarbij men focust op ademhalingstechnieken en stretching om tot rust 
te komen.

Waarom heb je interesse in de Buggenhoutse politiek? 

Als voormalig student politicologie is het evident dat ik een gezonde interesse voor politiek heb. Die 
interesse is er zowel voor nationale als voor internationale politiek maar het lokaal bestuur staat wel 
het dichtst bij de burgers. Beleidsbeslissingen op alle niveaus bepalen het alledaagse handelen en de 
impact van die beslissingen mag niet onderschat worden. In plaats van te roepen aan de zijlijn wil ik 
actief meewerken aan het democratisch model. Daarom engageer ik me op lokaal niveau. 

Waarom koos je voor de N-VA?

Ten eerste leunen de standpunten van de N-VA het dichtst aan bij mijn model voor onze samen-
leving. Daarnaast is ook de Buggenhoutse N-VA-ploeg enorm gedreven om de lokale problemen 
op te lossen. Naast een luisterend oor kan je er bij de bestuursleden ook veel expertise terugvin-
den. Ik stel me met mijn politiek engagement ten dienste van Buggenhout en haar bevolking.

Lift in Seniorama II/III
De mindermobiele bewoners van de 
serviceflats te Seniorama II en III zaten 
rond de jaarwisseling opgesloten op hun 
verdieping. De lift was wekenlang 
buiten dienst. De financiële 
compensatie voor de getroffen bewoners 
van 25 procent van de dagprijs geldt niet 
voor de eerste drie weken zonder wer-
kende lift. Het N-VA-voorstel om alle 
hinderdagen te compenseren werd door 
de meerderheidspartijen niet weerhouden. 
Ondertussen raadt men het gebruik van 
de lift nog steeds af en zoekt men naar 
duurzame oplossingen zoals een grondige 
renovatie.

Motie bankautomaten
De verwijdering van diverse bank-    
automaten wordt over de partijgrenzen 
heen als problematisch beschouwd. 

De N-VA diende daarom een motie 
in om de federale regering, en in het 
bijzonder de minister van Economie, 
te overtuigen om geldautomaten ook in 
winkels toe te laten. Dat gebeurt al in 
Nederland en in Frankrijk. De motie 
werd niet weerhouden door cd&v.

Meer info? Mail naar 
sylva.bogaerts@n-va.be 

Bestuurslid 
in de kijker

KEVIN VAN HOOREBEEK

In memoriam Freddie Boeykens
Hij was zo graag op stap. Nu is hij 
defi nitief thuisgekomen. Decennia-
lang was Freddie bezieler van onze 
Vlaamse Kring. Volksnationalist pur 
sang, gidste hij ons, historisch en 
cultureel beslagen als geen een, door 
alle regio’s van Europa waar een volk 
vocht voor zijn identiteit en erkenning. 

Freddie, goede vriend, gemeend dank voor al dat moois dat je al 
die jaren met ons deelde. Waar je nu ook bent, het ga je goed. 

CC De Biekorf
Stationsstraat 23 Lebbeke

Theo Toert
Dinsdag - 19.30 uur
10 oktober 2023

www.n-va.be/buggenhout
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


